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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
14 april 2020.

Plats: Röda Rummet samt via Skype, Göta Ark, plan 7
klockan 13:15

Närvarande:
Ann-Christine Jenvén          Stadsdelsdirektör
Lena Kullberg-Boman Förskoleavdelningen,(Skype)
Odini Nzeribe                      Äldreomsorgsavdelningen
Per Lind HR-avdelningen/Stab och Kansli
Olle Ingemarsson                 HR-avdelningen
Snorre Berglund                   Ekonomiavdelningen,(Skype)
Andreas Evestedt                 Stadsmiljö, (Skype)
Maria Klemets Hellberg      Sociala avdelningen

För arbetstagarna:
Ulf Bjerregaard              Kommunal, (Skype)
Bengt Olsson                Kommunal, (Skype)                        
Kjell Skaraas                         Vision,( Skype)
Jösta Claesson                       Vision, (Skype)
Ulf Fogelström                      SSR,(Skype)
Cecilia Bross               Lärarförbundet, (Skype)

             
 

Justerats

Ann-Christine Jenvén                
Stadsdelsdirektör

Vision            SSR           

Kommunal                                  Lärarförbundet                              
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1. Föregående protokoll.
Justeras.

2. Facklig information.    
Ingen information

3. Arbetsmiljö och hälsa 
 Redovisning av sjukfrånvarostatistiken för 2019

HR – konsult Lena Jansson, bifogas protokollet.

Med anledning av att sjukfrånvaron är relativt hög 
inom förskolan samt speciellt korttidsfrånvaron för 
unga medarbetare vill Kommunal peka på troliga 
orsaker till detta: Man anser att arbetsgivaren 
avslutar vikariat inom ett år så medarbetarna inte 
hinner dra på sig immunitet samt att för lite pengar 
läggs på företagshälsovården för förskolepersonal. 
 

 Aktuellt med anledning av Covid 19
Verksamhetsavdelningarna samt HR-avdelningen 
redogör för situationen med anledning av Covid 
19. 
Förvaltningen aviserade att man har för avsikt att 
frivilligt testa medarbetarna för Covid 19 inom 
äldreomsorgen. Allt för att så långt som möjligt 
säkerställa att inte boende och brukare utsätts för 
smitta. Kommunal ansåg detta var ett mycket bra 
förslag 
De fackliga organisationerna får för övrigt daglig 
information kring förvaltningens arbete med 
anledning av Covid 19 via utskickade 
minnesanteckningar. 

 

4. Verksamhet och budget.
   

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 23 
april.  Länk: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sode
rmalms-stadsdelsnamnd

Kommunal och Vision ställer sig oeniga till 
förvaltningens förslag om ny upphandling av 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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Hammarby och Danvikstulls dagliga verksamhet, 
punkt 12 på dagordningen.

Kommunal är också undrande till varför 
förvaltningen inte mer i 3-åringen lyfter frågan om 
svårigheterna man haft under längre tid att få 
Individ och familjeomsorgs budget i balans på 
grund av dyra placeringar. 
Förvaltningen svarar att man först måste analysera 
läget och kostnadsutvecklingen innan man eventuell 
kan lyfta frågan till stadsledningskontoret. 

SSR förstår inte skrivningen i månadsrapporten: 
”Verksamheterna undersöker också möjlighet till 
behandling i grupp för bland annat brukare med 
missbruksproblematik för att frigöra resurser och på 
så vis kunna erbjuda fler vård och behandling i egen 
verksamhet” 

SSR har synpunkter på kommentaren om 
behandling i grupp för missbruksproblematik i egen 
verksamhet. SSR menar att det idag i stort sett inte 
erbjuds annan behandling än i öppenvård och då 
främst vår egen. SSR förstår därför inte riktigt vad 
som menas med den kursiverade skrivningen ovan 
Det finns gruppbehandling enligt KBT som däremot 
under Covid19 är nedstängd. SSR vill poängtera att 
Södermalms sdf uteslutande väljer öppenvård före 
sluten vård i form av behandlingshem vilket drar 
ned kostnaderna kraftigt på kort sikt, så det SSR 
inte förstår är vad man ska göra på Södermalms 
Beroendeteam för att frigöra resurser. 
Vuxenenheten har däremot stora boendekostnader. 
SSR anser att det finns anledning att återkomma till 
frågan om öppenvård på Södermalms Beroende 
team.

Vad gäller hemmaplanslösningar för barn och 
ungdom, så ställer sig SSR bakom det och vill även 
påminna om de yrkanden SSR hade i 
Verksamhetsprogrammet 2020 och som bifölls som 
även handlade om mer stadsövergripande 
verksamheter och lösningar för barn och ungdom.

   
5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling

Inget
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6. Balanslistan
Inget

7. Övriga anmälda frågor
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